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社區交通計劃BAYVIEW 
Bayview 社區交通計劃 (BCBTP) 是由加州交通部
可持續規劃基金撥款，依靠社區推動，SFMTA 
牽頭的規劃項目。BCBTP 通過識別確認合居
民、社區組織和企業需求的交通解決方案，改
善文化豐富且富有彈性的 Bayview 社區的機
動性與安全性，並為其帶來更多機遇。

SFMTA 致力於在完成 BCBTP 後的一
到五年內實現真正的運輸改進。 
改進可包括：

User Name: AWard
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Bayview Existing Transportation
 Network

圖例
項目研究區

公園/開放空間

Planned 
Transportation 
Improvement

This maps displays the existing transportation network within 
Bayview neighborhood. The project area is primarily serviced by 
the K-Ingleside/T-Third Street Muni Metro lightrail lines, as well,
as a number of local Muni bus routes.  Bay Area Rapid 
Transit (BART) and Caltrain rail services are not accessible 
within the immediate project area.  A number of bicycle facilities
including bicycle routes and lanes are located within the 
study area. 
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For reference contact:  <Ariel.Ward@sfmta.com>
Date Saved: 9/28/2017 
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0.35 Milesmiles

By downloading this map, you are agreeing to the following disclaimer: “The City and County of San Francisco
(“City”) provides the following data as a public record and no rights of any kind are granted to any person by the
City’s provision of this data. The City and County of San Francisco (“City”) makes no representation regarding
and does not guarantee or otherwise warrant the accuracy or completeness of this data. Anyone who uses this
data for any purpose whatsoever does so entirely at their own risk. The City shall not be liable or otherwise
responsible for any loss, harm, claim or action of any kind from any person arising from the use of this data. By
accessing this data, the person accessing it acknowledges that she or he has read and does so under the
condition that she or he agrees to the contents and terms of this disclaimer."

QUESADA

OAKDALE

REVERE

SHAFTER

THOMAS
UNDERWOOD

QUESADA

MEN
DE

LLPH
EL

PS

TO
LA

ND

NE
WHA

LL
ING

AL
LS

LA
NE

KE
ITH

JE
NN

ING
S

EGBERT

ARMSTRONG

GILMAN

HOLLISTER

JAMESTOWN

CARROLL

PALOU
INNES

OAKDALE

NEWCOMB

SAN BRUNO

EVANS CARGO WAY

BAY SHORE

3R
D 

ST
RE

ET

INDUSTRIAL



項目時間表

該項目包含一個堅實穩固的社區參與戰略，由舊金山市交通管理局 (SFMTA) 牽頭，第10

區監督辦公室和 Bayview 的多個社區組織合作。每階段的社區宣傳結束後，項目團隊會
展示結果，並說明在社區投入中采納了哪些建議。最終計劃將在SFMTA理事會通過之前
提交給Bayview社區，以確保其能反映出社區價值觀和優先事項。

項目啟動

社區訪談 公眾宣傳
與社區確認解決方案

BAYVIEW CBTP 
項目完成

公眾宣傳
確定社區需求

開發項目清單和
資金規劃

公眾宣傳
合作尋求解決方案

制定計劃草案

五月
2018

六月
2018

七月
2018

十一月
2018

三月
2019

六月
2019

八月
2019

二月
2020

要了解有關Bayview社區交通計劃的更多信
息，並了解即將舉行的宣傳活動，請訪問： 
SFMTA.com/BayviewCommunityPlan

如有問題或意見，請聯系：   
 Christopher Kidd

christopher.kidd@sfmta.com
(415) 646-2852 

參與性預算
BCBTP 將包括參與性預算 (PB) 的使用，
讓 Bayview 的居民一起決定如何使用生命
線運輸資金中的50萬美元。居民提出想
法，將其發展成提案，然後社區就投入資
金的去向進行投票。這些資金可用於基礎
設施的改進（如新的巴士站或中轉路線優
化）或計劃實施（如社區班車或班次更多
的夜間和周末 MUNI 服務）。


